

CAUTIONS AND WARNINGS: Consult a health care practitioner prior to use if you have a kidney disorder. May result in weight gain. **PRÉCAUTIONS ET AVERTISSEMENTS:** Consulter un professionnel de la santé avant d'en faire l'usage si vous souffrez d'un trouble rénal. Peut entraîner une prise de poids. **CONTRAINDICATIONS:** Do not use if you are pregnant or breastfeeding. **CONTRE-INDICATIONS:** Ne pas utiliser si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.

MANUFACTURED IN CANADA IN A GMP COMPLIANT FACILITY.

This product contains ingredients of international and domestic origin.

This statement has not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease. *avis à l'égard des consommateurs*



120
CAPSULES
GÉLULES



CREATINE HCL

HIGHLY POTENT, SOLUBLE,
AND BIOAVAILABLE CREATINE

IMPROVES STRENGTH,
POWER AND PERFORMANCE

ZERO WATER RETENTION
ZERO BLOATING

Recommended Use: Improves strength, power and performance in repetitive bouts of brief, highly-intense physical activity by increasing intramuscular phosphocreatine levels. Increases muscle mass when used in conjunction with a resistance training regimen.

Usage recommandé : Améliore la force, la puissance et les performances lors d'épisodes répétitifs d'activité physique breve et très intense en augmentant les niveaux de phosphocreatine intramusculaire. Augmente la masse musculaire lorsqu'il est utilisé en conjonction avec un régime d'entraînement en résistance.

Recommended Dose: Adults (18 years and older): Take 1-2 capsule(s), 1-2 times a day. Use for a minimum of 4 weeks.

Dose recommandé : Adultes (18 ans et plus): 1-2 gélules, fois par jour. Utiliser pendant au moins 4 semaines.

MEDICINAL INGREDIENTS / INGREDIENTS MEDICINAUX

Amount per 1 Capsule / Quantité par 1 Capsule

Creatine Hydrochloride (HCl)
(Glycine, N-(aminoiminomethyl)-N-methyl-,
monochydrochloride)

Chlorhydrate de créatine
(N-(aminoiminomethyl)-N-méthylglycine,
monochlorhydrate)

750mg

NON-MEDICINAL INGREDIENTS: Hypromellose (Veggie Capsule).

INGRÉDIENTS NON MÉDICAUX: Hypromellose (Capsule Végétarienne).

ALLERGEN WARNING: Processed in a facility and/or manufacturing line that also processes products containing milk, eggs, soybeans, wheat, shellfish, fish oil, tree nuts, and peanuts.

AVERTISSEMENT SUR LES ALLERGÈNES: Traité dans une installation ou sur une chaîne de fabrication où sont aussi traités des produits contenant du lait, des œufs, des fèves de soya, du blé, des fruits de mer, de l'huile de poisson, des noix à coque ou des arachides.

Distributed by / Distribué par:
VNDL PROJECT - 3-2660 KYLE ROAD,
WEST KELOWNA, BC, V1Z 2N1



@vnndlproject
vnndlproject.com

